

3 October 2013 / 3 octobre 2013

## IOTC CIRCULAR 2013-95 / CIRCULAIRE CTOI 2013-95

Dear Sir/Madam,

**SUBJECT: NATIONAL REPORT TEMPLATE FOR THE SCIENTIFIC COMMITTEE**

**THE DEADLINE FOR THE SUBMISSION OF NATIONAL REPORTS IS 17 NOVEMBER 2013**

Dear Sir / Madam,

The Scientific Committee agreed in 2001 to request from Members and Cooperating non-Contracting Parties a National Report on their tuna fisheries, statistical systems and research programmes, as well as the progress made in the implementation of relevant recommendations of the Scientific Committee. Such reports form an integral component of the work of the Scientific Committee and the broader IOTC.

In order to improve the content and consistency of the reports from CPCs, at its 13<sup>th</sup> Session held in 2010 the Scientific Committee agreed to a revised National Reporting Template to be used in the preparation of reports for the Scientific Committee.

At its 15<sup>th</sup> Session in 2011, the Commission endorsed the Scientific Committee's recommendation, indicating that "... all CPCs to submit their national report to the Scientific Committee, following the new template, at the next Session of the Scientific Committee" (para. 31 of the S15 report).

The template for the submission of the 2013 National Report (as both pdf and word documents) may be downloaded from the Scientific Committee website under the 'Meeting Information' section: <http://iotc.org/English/meetings/sc/sccurrent.php>

The deadline for the submission of National Reports is **17 November, 2013**, however we encourage CPCs to provide the report to the Secretariat as early as possible. If those preparing the National Reports require any clarification or assistance, please do not hesitate to contact the Secretariat ([secretariat@iotc.org](mailto:secretariat@iotc.org)).

We also ask that you note the submission of a National Report is **Mandatory**, irrespective of whether a CPC intends on attending the annual meeting of the Scientific Committee.

**SUJET: MODELE DE RAPPORT NATIONAL POUR LE COMITE SCIENTIFIQUE**

**LA DATE LIMITE D'ENVOI DES RAPPORTS NATIONAUX EST LE 17 NOVEMBRE 2013**

Madame/Monsieur,

Le Comité Scientifique a décidé, en 2001, de demander aux Membres et aux Parties Coopérantes non-Contractantes un Rapport national sur leurs pêcheries thonières, leurs systèmes statistiques et leurs programmes de recherche, ainsi que sur les progrès quant à la mise en place des recommandations du Comité Scientifique. Ces rapports forment une part important du travail du Comité scientifique et, qui plus est, de la CTOI.

Distribution / Destinataires

**IOTC Members / Membres de la CTOI:** Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom, Vanuatu, Yemen.

**Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes:** Senegal, South Africa.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Copy to / Copie à:** FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

---

Afin d'améliorer le contenu et l'homogénéité des rapports des CPCs, le Comité scientifique s'est mis d'accord, au cours de sa 13<sup>ème</sup> Session en 2010, sur un nouveau modèle de Rapport national qui devra être utilisé pour la préparation des rapports pour le Comité Scientifique.

Au cours de la 15<sup>ème</sup> Session en 2011, la Commission a approuvé la recommandation du Comité scientifique, indiquant que « *La Commission demande à toutes les CPC de soumettre leur rapport national au Comité scientifique, selon le nouveau modèle, lors de la prochaine session du Comité scientifique* » (para.31 du rapport S15).

Le modèle pour la soumission des Rapports nationaux pour 2013 (en format pdf et word) peut être téléchargé sur la page du Comité scientifique sur le site de la CTOI dans la section « Information sur la réunion »: <http://www.iotc.org/French/meetings/sc/sccurrent.php>.

La date limite d'envoi des Rapports nationaux est le **17 novembre 2013**, cependant, nous encourageons les CPCs à fournir leur rapport au Secrétariat dès que possible. Si ceux qui préparent les Rapports nationaux requièrent des clarifications ou d'aide, n'hésitez pas à contacter le Secrétariat ([secretariat@iotc.org](mailto:secretariat@iotc.org)).

Nous vous demandons aussi de noter que la soumission d'un Rapport national est **obligatoire**, même si la CPC en question ne prévoit pas de participer à la réunion annuelle du Comité scientifique.

Yours sincerely / Cordialement,



Rondolph Payet  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

**Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / Aucune